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Bloemendalers voor status quo

’Hockey 
meer in 
Haarlem’

DOOR JOHN OOMKES

b l o e m e n  d a a l  - Er dreigt een toenemende spanning over 
uitbreiding van de capaciteit van de hockeysport in Bloe- 
mendaal. Omwonenden van de velden van Rood-Wit, HBS 
en Bloemendaal vinden dat aspirant-hockeyers op lokale 
wachtlijsten maar moeten uitwijken naar Haarlem, Velsen 
of Zandvoort.
De Bloemendaalse hockeyclub 
HBS schermt met een wachtlijst 
van tachtig mensen nu de Bloe
mendaalse raad zich vanavond 
buigt over een eerste stap om uit
breiding van het aantal met 
kunstlicht verlichte hockeyvel
den mogelijk te maken. Volgens 
de omwonenden kan daarmee de 
capaciteit van de Bloemendaalse 
velden en daarmee de groei van 
de clubs flink worden opge
schroefd. Zij schatten de toena
me van het mogelijke aantal 
wedstrijden per dag op vijftig 
procent (van vijf speelronden 
naar zeven of maximaal acht).

Gijs de Jong, bekend Bloemen
daler en één van de spreekbuizen 
van de omwonenden, doet een 
beroep op de raad en de clubs om 
het zover niet te laten komen. 
„Een klein onderzoek leert al dat 
er voldoende capaciteit is voor 
aspirant-hockeyers om hun 
sport te beoefenen in Zandvoort 
en Haarlem. Laten we in de regio 
eerst die mogelijkheid uitnutten 
voordat hier in Bloemendaal de 
capaciteit wordt opgehoogd.”

De Jong begrijpt de run van 
veel hockeyers van buiten het 
dorp op de Bloemendaalse ver
enigingen wel: „H et is logisch 
om op de mooiste complexen in 
de regio te willen spelen. Een 
groot deel van de HBS’ers komt 
uit Haarlem. Maar genoeg is ge
noeg. Daarom wijzen we op de. 
mogelijkheden in de regio. 
Mocht er in en achter de scher
men van het raadhuis toch de 
neiging bestaan om de clubs te 
laten groeien en de hockeycapa- 
citeit in het dorp te vergroten, 
dan ben ik er van overtuigd dat 
veel omwonenden bereid zijn 
naar de rechter te stappen.”

Zo ver is het nog niet. Zoals ge-

Formeel standpunt

De gemeente Bloemendaal 
heeft formeel in de sportnota 
vastgelegd dat uitbreiding van 
kunstgrasvelden en verlich
ting niet mogelijk is. Rond de 
recente gemeenteverkiezin
gen (in verband met de sa
menvoeging met Bennebroek) 
spraken de meeste partijen 
zich uit voor een status quo 
inzake de hockeysport. Slechts 
bij hoge uitzondering zou er 
nog een veld bij kunnen ko
men. In het hockey is elders in 
Nederland (Amsterdam, Rot
terdam, Utrecht, het Gooi) 
een forse schaalvergroting ge
realiseerd, waardoor de groot
ste clubs op 2200-2400 leden 
zijn gekomen. Ruim meer dan 
de circa 1350 leden van rege
rend landskampioen Bloe
mendaal.

bruikelijk in Bloemendaal ko
men grote processen in de plaat
selijke politiek via kleine stapjes 
tot stand. De Jong: „Vanavond 
gaat het formeel om de vraag of B 
en W bereid zijn om de privaat
rechtelijke beperking van twee 
kunstmatig belichte velden per 
club definitief op te heffen. Dat 
is niks, zul je zeggen, maar in we
zen verliest het bestuur dan de 
mogelijkheid om goed te onder
handelen over de omvang van 
het hockey in Bloemendaal.” 

Zowel omwonenden als na
tuurorganisaties en Ons Bloe
mendaal hebben al eerder be
zwaar aangetekend tegen een 
(voorzichtige) uitbreiding van de 
hockeycapaciteit. De Jong: „Ik 
durf een referendum over d it on
derwerp wel aan.”


